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Geacht college van Burgemeester en Wethouders en leden van de gemeenteraad van de gemeente 
Medemblik,

Een paar weken geleden hoorden wij van de plannen om een openbaar sportparkje aan te leggen in 
het Kagerbos. Als locatie werd op dat moment “in de nabijheid van het JOP” genoemd. Ons bekroop 
ogenblikkelijk een ongerust gevoel. Vandaag lazen wij dat de omwonenden van het Kagerbos/JOP bij 
de gemeente hebben gemeld dat zij het sportparkje niet bij hen in de buurt willen, maar dat zij het 
een goed idee vinden om het openbare sportparkje bij de skatebaan achter de Huijgendijk aan te 
leggen.

Wij, de omwonenden van de skatebaan achter de Huijgendijk, vinden dit een schandalig voorstel.

In 2005 is achter de huizen van Huijgendijk een skatebaan aangelegd. Volstrekt tegen de wil van de 
omwonenden. Eerder was de locatie Kagerbos/JOP aan de orde geweest en daarna het speelveld bij 
de Kruin. Bij beide locaties waren de omwonenden tegen de aanleg en zij hebben toen onze locatie 
als alternatief aangedragen. De skatebaan is ons toen door de strot geduwd, notabene terwijl de 
afstand tot de huizen enorm veel kleiner is dan bij het Kagerbos/JOP het geval was. De afstand tot 
een aantal van onze achtertuinen is nog geen 30 meter. Voordat de skatebaan werd gerealiseerd 
hebben wij al onze bezwaren kenbaar gemaakt bij de gemeente, maar onze bezwaren werden 
weggezet als “aannames en geen wetenschap”. Achteraf zijn al onze bezwaren werkelijkheid 
geworden.  

Overlast van de skatebaan is er van het begin af aan geweest. De jonge kinderen die er spelen gillen 
en schreeuwen, maar zij gaan op een gegeven moment weer naar huis. Met name in de avonduren 
hangen er figuren rond die in ieder geval niet aan skaten zijn. Er gebeuren dingen die het daglicht 
niet kunnen verdragen. We hebben overlast van muziek. Draadloze speakers en een mobiele 
telefoons heeft tegenwoordig iedereen en die worden graag gebruikt tijdens het skaten en vooral bij 
het rondhangen. Het hele jaar door hebben wij overlast van vuurwerk dat op de skatebaan wordt 
afgestoken. We weten niet hoeveel keer de vuilnisbak is opgeblazen en vervangen door een nieuwe.  
Al met al geen fijne situatie. 

De gemeente wilde de skatebaan graag in de buurt van woningen, zodat er een bepaalde mate van 
toezicht aanwezig was. De verantwoordelijkheid voor de orde werd daarmee feitelijk in onze 
schoenen geschoven. Bij overlast probeerden we het met de jongeren op te lossen, maar dat werkte 
vaak niet. En om nou iedere keer in donker die kant op te lopen is ook niet heel veilig. Door de 
gemeente is wel eens opgenoemd dat er weinig klachten over de skatebaan geregistreerd staan. We 
hebben in de afgelopen jaren regelmatig geklaagd over overlast, maar daar zijn we van 
teruggekomen. De politie en de BOA’s melden bij de jongeren op de skatebaan namelijk dat ze 
komen controleren omdat er klachten zijn van de buurtbewoners. U begrijpt dat dat niet prettig is. 
Diezelfde jongeren rijden namelijk langs onze tuinen en auto’s als ze naar huis gaan.

Er is ons door toenmalig wethouder Bakker toegezegd dat het skatepark naar de Westrand verplaatst 
zou worden als het sportcomplex daar klaar was. Uiteraard is dit nooit gebeurd. Verder is toegezegd 
dat er geen verdere uitbreiding van de faciliteiten zou komen. Dit kwam aan de orde toen de jeugd in 
plaats van een quarterpipe een halfpipe wilde. Dit heeft de gemeente Wervershoof toen om die 
reden geweigerd. We gaan er van uit dat de gemeente zich op dat punt wel aan de afspraak blijft 
houden.



Daarnaast was de afspraak dat het verboden zou zijn om na zonsondergang op de skatebaan 
aanwezig te zijn en dat er geen muziek mocht worden afgespeeld. Het bord met die regels erop is 
verschillende keren gesloopt en niet meer teruggekomen. Gehandhaafd is er op dat punt allang niet 
meer.

De suggestie van de omwonenden van het Kagerbos/JOP om het sportparkje bij de skatebaan aan te 
leggen omdat daar nog wel genoeg ruimte is, schiet bij ons behoorlijk in het verkeerde keelgat.  
Nadat wij eerder dus al de pineut waren met de skatebaan willen zij het probleem doodleuk 
(wederom) naar ons doorschuiven. Het moge duidelijk zijn dat wij daar niet van gediend zijn. De rust 
in onze woonomgeving is al voldoende verstoord en genoeg is genoeg.  Het zou wel heel erg zuur zijn 
als dit sportparkje bij ons gerealiseerd gaat worden omdat er toch al een skatebaan ligt. 

We begrijpen dat het slechts om een suggestie van de omwonenden van het Kagerbos/JOP gaat en 
dat de gemeente Medemblik over de besluitvorming hieromtrent gaat. Maar door onze ervaring met 
de besluitvorming over de skatebaan in het verleden willen wij dit keer alle problemen vóór zijn. 
Gezien de situatie en de concrete afspraken die er in het verleden zijn gemaakt gaan wij er van uit 
dat het openbare sportparkje NIET op de locatie skatebaan/Huijgendijk wordt aangelegd.

Wij stellen voor dat de toestellen bij de sportvoorzieningen op de Westrand worden geplaatst. Er is 
een stuk grond van 300 m2 waar nog geen bestemming voor is, daar zou dit prima passen en dan 
heeft niemand er last van. Er is achter de tennisbanen overigens ook nog een stuk grond dat groot 
genoeg is om de skatebaan naar toe te verplaatsen. Als dat zou gebeuren dan komt de gemeente zijn 
belofte uit het verleden ook nog eens na en zou ons woongenot flink toenemen. 

Resumerend:

- Wij willen geen openbaar sportparkje in de omgeving van de skatebaan/Huijgendijk
- Wij willen dat de gemeente conform de eerder gemaakte afspraken de skatebaan verplaatst 

naar de Westrand

Met vriendelijke groeten,

De omwonenden van de skatebaan Wervershoof


